

21 avril 2006 / 21 April 2006

N° 2006 – 1102

## ICADE

Admission de 3 306 613 actions nouvelles émises dans le cadre de  
l'exercice intégral de l'option de surallocation

(Eurolist by Euronext - Compartiment A)

### 1 Augmentation de capital

Lazard-IXIS et Société Générale Corporate & Investment Banking, en qualité de chefs de file et teneurs de livre associés, ont informé Euronext le 20 avril 2006 que dans le cadre de l'admission des actions ICADE aux négociations sur Eurolist by Euronext™, ils avaient exercé pour le compte des établissements garants l'option de surallocation consentie par la Caisse des Dépôts et portant sur 3 306 613 actions.

Le nombre d'actions mises à la disposition du marché est ainsi porté de 22 044 089 actions à 25 350 702 actions, soit **3 306 613** actions nouvelles supplémentaires.

### 2 Admission des actions nouvelles

Admission à compter du **25 avril 2006**, sur la même ligne que les 89 164 089 actions existantes, des **3 306 613** actions nouvelles susvisées.

**Nombre d'actions ICADE**, de 7,60 euros de valeur nominale, jouissance 1<sup>er</sup> janvier 2006 admises sur Eurolist – compartiment A : **92 470 702 (code ISIN FR0010 308841 - mnémonique ICA)**.

Admission of 3,306,613 new shares issued pursuant to the full exercise  
of the overallotment option

### 1 Capital increase

Lazard-IXIS and Société Générale Corporate & Investment Banking, as Joint Lead Manager and Bookrunners, have informed the 20 April 2006, that in the context of the listing of the shares ICADE on Eurolist by Euronext™, they have exercised the overallotment option for **3,306,613** new shares.

The number of shares offered increased from 22,044,089 to 25,350,702.

### 2 Listing of the new shares

Admission on **25 April 2006**, on the same trading line as the 89,164,089 existing shares, of the **3,306,613** new shares.

**Number of ICADE shares** with a par value of €7.60 per share, participating from 1<sup>st</sup> January 2006, listed on Eurolist – compartiment A: **92,470,702 (ISIN code FR0010308841 - symbol ICA)**.

The English translation is for the convenience of English-speaking readers. However, only the French text has any legal value. Consequently, the translation may not be relied upon to sustain any legal claim, nor should it be used as the basis of any legal opinion. EURONEXT PARIS SA expressly disclaims all liability for any inaccuracy herein